
មណ្ឌលសិក្សាធិការសាធារណៈព្រូវីដិន	 1

ក ា រ ទ ំ ន ា ក ់ ទ ំ ន ង

សូមស្វ ាគមន ៍ ស ិស ្សរបស់យ ើង សិស ្សថ ្នាក ់បញ្ចប ់
វ ិទ ្យាល័យរបស់យ ើង

ព ័ត ៌មាន

ទស ្ ស ន ៈ អ គ ្ គ ន ាយ ក ថ្ងៃទ ី 	28	ខែម ិថ ុនា 	ឆ ្នា ំ 	2023

សិស្សថ្នាក់ទីប្រាំបីនៃអនុវិទ្យាល័យ 
Bishop ទទួលបានវិញ្ញាបនបត្រឡើងថ្នាក់
របស់ពួកគេក្នុងអំឡុងពេលពិធីទទួលរបស់ពួកគេ
នៅ PCTA។	សូមចូលរួមអបអរសាទរ!

សមូស្វាគមនម៍កកានក់ារបោះពមុព្ផស្ាយថម្បីផំតុរបសព្់រត្ឹតបិតរ្ពត័ម៌ាននៃមណឌ្លសកិស្ាធកិារ
សាធារណៈ	Providence	(PPSD)	ប្រចាំពីរសប្តាហ៍ម្ដង!	ខ្ញុំពិតជារំភើបក្នុងការប្រកាសប្រាប់
ថា	ពួកយើងមានការបញ្ចប់ការសិក្សាថ្នាក់វិទ្យាល័យចំនួនប្រាំបួនកាលពីសប្តាហ៍មុន	ដោយមាន
សិស្សជាង	1,000	នាក់បានឡើងលើឆាកដើម្បីទទួលសញ្ញាប័ត្ររបស់ពួកគេ។	សូមចូលរួមអបអរសាទរ
ដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា	ដែលបានឈានទៅដល់វគ្គបញ្ចប់។	អ្នក	សកិ្តសមនឹងទទួល	បាន	វា។	
ហើយក៏សូមចូលរួមអបអរសាទរ	ដល់សិស្សានុសិស្សថ្នាក់ទីប្រាំបីរបស់យើងទាំងអស់	ដែលមានពិធី
ឡើងថ្នាក់ផងដែរ។

នៅក្នុងពេលវេលានៃការបញ្ចប់ការសិក្សាកាលពីសប្តាហ៍មុន	យើងបានចាប់ផ្តើមគំនិតផ្តួចផ្តើម
ការអានរដូវក្តៅរបស់យើង។	មុនពេលសម្រាកពីការសិក្សា	យើងបានចែកសៀវភៅសិក្សាតាម
អាយុចំនួន	90,000	ក្បាលដល់សិស្សថ្នាក់មត្តេយ្យរហូតដល់ថ្នាក់ទី	5	ទាំងអស់។	យើងក៏បាន
ទទួលការទស្សនកិច្ចពី	Clifford	the	Big	Red	Dog	នៅសាលាបឋមសិក្សា	Asa	Messer	
ដែលជាផ្នែកមួយនៃការចាប់ផ្តើមសម្រាប់គំនិតផ្តួចផ្តើមការអានរដូវក្តៅ។	

វាក៏ជាសប្តាហ៍ដ៏ធំមួយសម្រាប់សិស្ស	CTE	របស់យើងផងដែរ។	មានសិស្សជាច្រើនបានចុះកិច្ចសន្យា
ជាមួយក្រុមហ៊ុនចំនួន	14	មកពីទូទាំងរដ្ឋ	ដើម្បីចាប់ផ្តើមអាជីពរបស់ពួកគេបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការសិក្សា
នៅវិទ្យាល័យ។	ខ្ញុំមានមោទនភាពយ៉ាងខ្លាំងចំពោះចំនួនសិស្សដែលធ្វើបានល្អក្នុងកម្មវិធី	CTE	ដែលវិទ្យាល័យរបស់យើងបានផ្តល់ជូន	និងបានជ្រើសរើស
ចាប់ផ្តើមអាជីពរបស់ពួកគេ។	យើងសូមជូនពរឱ្យអ្នកទាំងអស់គ្នាជួបតែសំណាងល្អនៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមដំណើរជីវិតរបស់អ្នកនៅក្នុងការងារ។

រីករាយរដូវក្តៅ!	ចេញមកក្រៅ	រីករាយជាមួយអាកាសធាតុ	និងការអាន	អាន	អាន!

បណ្ឌ ិត	 JAVIER	MONTAÑEZ
អគ្គនាយក

 c ថ្ងៃដំបូងនៃ 
កម្មវិធីសិក្សារដូវក្តៅ 
ថ្ងៃចន្ទ ទី 10 ខែកក្កដា 

 c ទិវាជ័យជំនះ 
(ឈប់សម្រាក) 
ថ្ងៃចន្ទ ទី 14 ខែសីហា

 c ថ្ងៃចុងក្រោយនៃ 
កម្មវិធីសិក្សាក្នុងរដូវក្តៅ 
ថ្ងៃ ព្រហស្បតិ៍ ទី 17 ខែ សីហា 

 c ការអភិវឌ្ឍន៍វិជ្ជាជីវៈគ្រូបង្រៀន 
ថ្ងៃច័ន្ទ - ព្រហស្បតិ៍ ពី 28 - 31 សីហា

 c ការតម្រង់ទិសគ្រូបង្រៀន 
ថ្ងៃ អង្គារ ទី 5 ខែ កញ្ញា

 c ថ្ងៃចូលរៀនដំបូង 
ថ្ងៃ ពុធ ទី 6 ខែ កញ្ញា

គូសសម្គាល់លើប្រតិទិនរបស់អ្នក!
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កម្មវិធីសិក្សារដូវក្តៅចាប់ផ្តើមនៅទី	10	ខែកក្កដា!
សាលារៀនត្រូវបានឈប់សម្រាក	ប៉ុន្តែកម្មវិធីសិក្សា
រដូវក្តៅរបស់យើងជិតនឹងដំណើរការហើយ!	យើងមាន
សិស្ស	K-12	ជាង	1,500	នាក់បានចុះឈ្មោះដើម្បី
ចូលរួមក្នុងកម្មវិធីទាំងអស់ដែលមណ្ឌលបានផ្តល់
ជូនចាប់ពីថ្ងៃទី	10	ខែកក្កដាដល់ថ្ងៃទី	17	ខែសីហា។	
កម្មវិធី	រួម	មាន	៖

កម្មវិធីសិក្សាតារារដូវក្តៅ 
ថ្នាក់ទី K-8 
ថ្ងៃច័ន្ទ-សុក្រ ពីម៉ោង 8:00 ព្រឹក ដល់ 5:00 ល្ងាច 
សាលាបឋមសិក្សា	Young	Woods	និង	
សាលាបឋមសិក្សា	Alfred	Lima

ក្នុងអំឡុងពេលកម្មវិធីនេះ	សិស្សានុសិស្សនឹងពង្រឹងជំនាញរបស់ពួកគេ
ក្នុងការអាន	ការសរសេរ	និងជំនាញគណិតវិទ្យា	ព្រមទាំងចូលរួមក្នុងផ្នែក
អារម្មណ៍សង្គមដ៏រំភើបមួយ	ដើម្បីរក្សាការបំផុសគំនិត	និងទំនាក់ទំនងរបស់
កុមារ!	សិស្សានុសិស្សនឹងបង្កើតទំនុកចិត្ត	និងពូកែក្នុងការសិក្សារបស់ពួកគេ	
ដោយការខិតខំសិក្សា	មានទំនាក់ទំនងជាមួយមិត្តភ័ក្តិ	និងសិក្សាជំនាញ
មូលដ្ឋានដែលនឹងដឹកនាំពួកគេពេញមួយឆ្នាំសិក្សា	និងលើសពីនេះ!

STEM នៅ DelSesto	
ថ្នាក់ទី 6-8 
ថ្ងៃចន្ទ-ព្រហស្បតិ៍ ពីម៉ោង 8:00 ព្រឹក ដល់ 2:00 រសៀល 
អនុវិទ្យាល័យ	DelSesto

នៅក្នុងកម្មវិធីសិក្សារដូវក្តៅនៅថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យ	សិស្សជ្រើសរើស
ពីជម្រើសបីគឺ	SeaPerch,	NEED,	ឬ	E-Sports។	នៅក្នុង	SeaPerch	ដែល
ជាកម្មវិធីមនុស្សយន្ត	STEM	សិស្សទទួលបានបទពិសោធន៍ពីផ្នែក
ត្រៀមវិស្វកម្ម	និងទទួលបានបទពិសោធន៍ផ្ទាល់	រួមទាំងការប្រកួតប្រជែង
រចនាទូក។	NEED	ផ្តោតលើសកម្មភាព	STEM	ដែលត្រូវបានរចនាឡើងសម្រាប់
សិស្សានុសិស្សដើម្បីមើលឃើញការតភ្ជាប់ពិភពលោកពិត	និងកសាងទំនាក់ទំនង
ជុំវិញវិទ្យាសាស្រ្តនៅពីក្រោយការអប់រំ		ENERGY។	នៅក្នុង	E-Sports,	
កីឡាអេឡិចត្រូនិច,	សិស្សានុសិស្សប្រើប្រាស់អត្ថប្រយោជន៍ជំនាញក្នុង
សតវត្សរ៍ទី	21	រួមទាំងការគិតពិចារណា។		E-Sports	គឺជាការប្រកួតប្រជែងថ្នាក់
វិទ្យាល័យដែលរីកចម្រើនលឿនបំផុតនៅក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក	ហើយកីឡានេះ
ត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់ជាមួយសម្ព័ន្ធអន្តរសាលា	Rhode	Island	(RIIL)។	តើ
អ្នកចាប់អារម្មណ៍ចូលរួមក្នុងកម្មវិធីថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យទេ?	ចុះឈ្មោះនៅ
ទីនេះ!

ការស្តារក្រេឌីតរដូវក្តៅរបស់វិទ្យាល័យ	
ថ្នាក់ទី 9-12 
ថ្ងៃចន្ទ-ព្រហស្បតិ៍ ពីម៉ោង 8:00 ព្រឹក ដល់ 2:00 រសៀល 
វិទ្យាល័យ	Central	

កម្មវិធីការស្តារក្រេឌីតប្រើប្រាស់វេទិកាអនឡាញ	Edgenuity	និងលាយបញ្ចូល
ការសិក្សាតាមអ៊ីនធឺណិតជាមួយការណែនាំរបស់គ្រូ	ការងារជាក្រុម	និងគម្រោង។	
ការចូលរៀនក្នុងថ្នាក់ផ្ទាល់	ដូចជាការអប់រំកាយ	និងសិល្បៈ	នឹងត្រូវបាន
បង្រៀនជាទម្រង់ថ្នាក់រៀនបែបប្រពៃណី។

កា រធ ្ វ ើបច ្ច ុប ្បន ្នភាពរបស់មណ្ឌល

https://www.providenceschools.org/cms/lib/RI01900003/Centricity/Domain/957/Middle%20Parent%20Permission%20Slip%20EN%20SP%20final.pdf
https://www.providenceschools.org/cms/lib/RI01900003/Centricity/Domain/957/Middle%20Parent%20Permission%20Slip%20EN%20SP%20final.pdf
https://www.planetfitness.com/summerpass/registration
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ការសិក្សាភាពជាអ្នកដឹកនាំ RESPECT

ថ្ងៃច័ន្ទ ទី 14 ខែសីហា ឆ្នាំ 2023 - ថ្ងៃសុក្រ ទី 25 ខែសីហា ឆ្នាំ 
2023 
ទីតាំង៖	សាកលវិទ្យាល័យ	Brown	
អ្នកទស្សនា៖	សិស្សអនុវិទ្យាល័យ	និងវិទ្យាល័យ	PPSD	
ឥតគិតថ្លៃចំពោះសិស្សដែលបានចូលរួមយ៉ាងសកម្មក្នុង	RESPECT។	
អាហារពេលព្រឹក	អាហារថ្ងៃត្រង់	និងអាហារសម្រន់នឹងត្រូវបានផ្តល់ជូន។	សិស្ស
នឹងទទួលបានប្រាក់ឧបត្ថម្ភ	។	ចុះឈ្មោះនៅទីនេះ!

ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱវាទសមធម៌៖ កិច្ចប្រជុំចុងក្រោយរបស់យើង
សម្រាប់ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱវាទសមធម៌របស់យើងបានធ្វើឡើងនៅថ្ងៃទី	28	
ខែមិថុនា។	យើងសូមអរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះសមាជិកទាំងអស់របស់យើង
សម្រាប់ការខិតខំប្រឹងប្រែងរបស់ពួកគេ	និងជាពិសេសសម្រាប់ការងាររបស់ពួកគេ
ក្នុងការកែសម្រួលគោលនយោបាយសមធម៌ពូជសាសន៍	និងជាតិសាសន៍របស់
យើងដែលត្រូវបានអនុម័តដោយក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលារៀនកាលពីថ្ងៃទី	

21	ខែមិថុនា។	ប្រសិនបើអ្នកចង់ចូលរួមក្រុមប្រឹក្សានេះ	សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅ	
equity@ppsd.org។

ឯកអគ្គរដ្ឋទូតដឹកនាំក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌៌៖ យើងកំពុងស្វែងរក
គ្រូបង្រៀនពីរនាក់ពីគ្រប់សាលាបឋមសិក្សា	អនុវិទ្យាល័យ	និងវិទ្យាល័យ	
ដើម្បីចូលរួមក្នុងកម្មវិធីបណ្តុះបណ្តាលភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលបានរចនាឡើង
យ៉ាងពិសេស។	វាមានគោលបំណងរៀបចំអ្នកចូលរួមឱ្យធ្វើជាឯកអគ្គរដ្ឋទូត
ដឹកនាំក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌។	ការបណ្តុះបណ្តាលនេះនឹងផ្អែកលើ
អត្ថបទ	ការអនុវត្តប្រាំយ៉ាងនៃភាពជាអ្នកដឹកនាំដែលផ្តោតលើសមធម	៌
ហើយនឹងត្រូវបានសម្របសម្រួលដោយអ្នកនិពន្ធម្នាក់គឺលោកវេជ្ជបណ្ឌិត	
Mark	Gooden។	ក្នុងនាមជាឯកអគ្គរដ្ឋទូតដឹកនាំ	បុគ្គលទាំងនេះនឹង
អភិវឌ្ឍ	និងដឹកនាំក្រុមភាពជាអ្នកដឹកនាំសមធម៌នៅក្នុងសាលារៀនរបស់
ពួកគេ	ក្នុងអំឡុងឆ្នាំសិក្សា	2024-25។	ប្រសិនបើអ្នកជាបុគ្គលិកបម្រើការ
ងារបាន	12	ខែ	និងចង់ចូលរួមក្នុងការងារនេះ	សូមពិភាក្សាជាមួយនាយក
សាលារបស់អ្នក	ឬទាក់ទងការិយាល័យសមធម៌	និងភាពចូលចំណោម	តាមរយៈ	
equity@ppsd.org។

សមធម៌	និងភាពចូលចំណោម

ជីវិតសត្វសមុទ្រជាសិល្បៈ
សិស្សថ្នាក់ទីបីនៃសាលារៀន Webster Avenue	បាន
សហការជាមួយវិចិត្រករ	និងជំនួយការគ្រូបង្រៀនរបស់សាលា	រៀន
សាធារណៈព្រូវីដិនគឺ	Nilton Cardenas	លើគម្រោងសិល្បៈជីវិត
សត្វសមុទ្រ។	សិស្សម្នាក់ៗបាន
ជ្រើសរើសសត្វសមុទ្រមួយក្បាល	ដើម្បី
ស្រាវជ្រាវ	និងបង្កើតរូបភាពសត្វ
នោះនៅក្នុងជម្រកក្រោមទឹក។	
Cardenas	បានសហការជាមួយ	
Sodexo	ដើម្បីបង្កើតផ្ទាំងគំនូរ
នៅក្នុងហាងកាហ្វេ	797	នៅ
ការិយាល័យកណ្តាលរបស់សាលា	រៀន
សាធារណៈព្រូវីដិន។	សិស្សានុសិស្ស	
និង	វិចិត្រករ	បាន	រៀបចំ	ពិព័រណ៍	សិល្បៈ	
មួយ	នៅ	ហាង	កាហ្វេ	កាលពី	ថ្ងៃ	ទី		20	ខែ	មិថុនា។

https://forms.gle/PZMXfZEaMqTQAVrL6
mailto:equity%40ppsd.org?subject=
mailto:equity%40ppsd.org?subject=
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ពិធីឡើងថ្នាក់
សូមចូលរួមអបអរសាទរដល់សិស្សានុសិស្សទាំងអស់នៃថ្នាក់
មត្តេយ្យ	ថ្នាក់ទី	5	និងថ្នាក់ទី	8	ដែលបានប្រារព្ធពិធីឡើងថ្នាក់
របស់ពួកគេក្នុងរយៈពេលពីរសប្តាហ៍កន្លងមកនេះ!	សិស្សត្រូវបាន
អបអរសាទរចំពោះសមិទ្ធិផលរបស់ពួកគេក្នុងអំឡុងពេលសិក្សា
នៅសាលា	និងអបអរសាទរចំពោះដំណើរឆ្ពោះទៅមុខនៃការសិក្សា
របស់ពួកគេ។	យើងមិនអាចរង់ចាំមើលអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកសម្រេចបាន
នៅពេលអ្នកចាប់ផ្តើមដំណើរផ្សងព្រេងសិក្សាបន្ទាប់របស់អ្នក!	

ក ា រអបអរសាទរដល់ស ិស ្ស

MOUNT	PLEASANT	ចាំងចែងនៅ
ព្រឹត្តិការណ៍កីឡាអូឡាំពិកពិសេស	
កាលពីនៅដើមខែនេះ	សមាជិកនៃក្រុម	Mount	Pleasant	Kilties	
Powerlifting	បានឈ្នះមេដាយមាសចំនួន	4	និងមេដាយប្រាក់ចំនួន	11	
នៅក្នុងប្រភេទ	Deadlift	និង	Bench	Press	នៅការប្រកួតកីឡាអូឡាំពិក
ពិសេសឆ្នាំ	2023	ដែលធ្វើឡើងនៅសាកលវិទ្យាល័យ	Rhode	Island។	
លើសពីនេះ	សិស្សថា្នក់ទីដប់មួយ	MateoMilagro	Oliver	សមាជិកក្រុម
ត្រូវបានជ្រើសរើសឱ្យធ្វើជាតំណាងមណ្ឌល	និងក្រុមក្នុងការដង្ហែភ្លើង
គូបក្នុងពិធីបើក!	សូមអរគុណជាពិសេសចំពោះគ្រូបង្វឹក	Louie	Stravato	
និង	Katherine	Gonzalez	ដែលជាអ្នកអប់រំពិសេស	Mount	Pleasant	
ក៏ដូចជាអ្នកឯកទេសសហគមន៍	និងអ្នកស្ម័គ្រចិត្តមាតាបិតាទាំងអស់ដែល
បានគាំទ្រអត្តពលិក!

ស ិ ស ្ ស ដ ែល ម ា ន ទ េ ព កោសល ្យ 	 ន ិ ង ឧស ្ ស ាហ ៍ ព ្ យ ាយ ា ម រ បស ់ យ ើ ង ក ំ ព ុ ង ធ ្ វ ើ រឿ ង ដ ៏ អស ្ ច ា រ ្ យ ជ ា
រៀង រ ា ល ់ ថ ្ ង ៃ ។ 	 ទ ា ំ ង ន េ ះ គ ឺ ជ ា ឧ ទ ាហ រណ ៍ ជ ា ក ់ ស ្ ដ ែ ង ព ី រ ប ី ។

ការប្រកួតបេស្បល	MOUNT	
PLEASANT	ដើម្បីឈ្នះជើងឯក	RIIL	
DIVISION	III
សូមអបអរសាទរដល់ក្រុមកីឡាបេស្បល	Mount Pleasant Kilties	
ដែលបានឈ្នះ	5-0	លើក្រុម	Exeter-West	Greenwich	ក្នុងការលេង	2	
ប្រកួតដណ្តើមជើងឯកបេស្បល	RIIL	Division	III	ក្នុងខែនេះ!	ពួកគេបាន
ធ្វើឱ្យការប្រកួតសម្រាប់ជាការចងចាំរបស់	Mount	Pleasant	baseball	
alum	Wilcar	Moreno។		

វត្តមានកំពូលវីរបុរស
សូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះ	New England Patriots	
និងមូលនិធិ Kraft	សម្រាប់ការ	វិលត្រលប់ទៅសាលាបឋមសិក្សា Young 
Woods	ដើម្បីជួយអបអរវត្តមានកំពូលវីរបុរសរបស់យើង!	Patriots	ក៏នៅ
ទីនោះផងដែរ	ដើម្បីជួយធ្វើឱ្យសិស្សរំភើបអំពីការអានរដូវក្តៅ។	សិស្សម្នា
ក់ៗអាចយកសៀវភៅបីក្បាលទៅផ្ទះអានបាន!	សិស្សក្រៅសាលារៀន	
បានបង្ហាញខ្លួននៅក្នុងវីដេអូមួយនៅលើប្រព័ន្ធផ្សព្វផ្សាយសង្គម	
Patriots	ដែល	អ្នកអាចមើលនៅទីនេះ៖	
https://twitter.com/i/status/1670831556397789190

https://www.abc6.com/inspired-by-morenos-memory-mt-pleasant-completes-division-iii-baseball-championship-sweep/
https://www.abc6.com/inspired-by-morenos-memory-mt-pleasant-completes-division-iii-baseball-championship-sweep/
https://twitter.com/i/status/1670831556397789190


មណ្ឌលសិក្សាធិការសាធារណៈព្រូវីដិន	 5

សិស្ស	PCTA	នៅទីក្រុងអាត្លង់តាសម្រាប់	SKILLSUSA
ការងារដ៏អស្ចារ្យដោយសិស្សានុសិស្សផ្នែកអាជីព និងការអប់រំបច្ចេកទេស	(CTE)	
ទាំងអស់ដែលនៅអាត្លង់តាសម្រាបស់ន្និសីទភាពជាអ្នកដឹកនាំ និងជំនាញថ្នាក់ជាតិ
របស់ SkillsUSA!	សូមអបអរសាទរដល់សិស្សានុសិស្សផ្នែកកែសម្ផស្ស	PCTA	Briana 
Lopez,	Stephanie Ramos	និង	Crystal Aguilar	ដែលបានឈ្នះមេដាយមាសក្នុង
ការប្រកួតថ្នាក់ជាតិនៅសន្និសីទភាពជាអ្នកដឹកនាំ	និងជំនាញថ្នាក់ជាតិ	SkillsUSA!	សូម
អបអរចំពោះទីប្រឹក្សាដ៏មានទេពកោសល្យរបស់ពួកគេ	Stephanie Accetta	និងគ្រូបង្រៀន
លោកស្រី	GomesMcCreary!	សូមអបអរសាទរផងដែរចំពោះKarriana Phoeun, Emelie 
Rosa	និង	Melanie Rosa	នៃកម្មវិធីដំណើរអាជីពសម្រាប់សេវាមនុស្ស	ជាមួយលោកស្រី	
GomesMcCreary	ដែលជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ	6	នៅក្នុងប្រទេស!	យើងក៏សូមទទួលស្គាល់
សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់	Winifer Rodriguez	ផងដែរ	ដែលបានជាប់ចំណាត់ថ្នាក់លេខ	5	ក្នុង
ការប្រកួតធ្វើអាហារ។	សូមអរគុណ	ចុងភៅ Rodriguez	ដែលបានខិតខំប្រឹងប្រែងយ៉ាងខ្លាំង
ជាមួយនាង!			ការស្រែកហ៊ោទៅកាន់សិស្សថ្នាក់ទីដប់មួយ	Fritz Heitmueller	ដែលបាន
ទទួលចំណាត់ថ្នាក់លេខ	10	នៅក្នុងប្រទេសនៅក្នុងឧស្សាហកម្មម៉ូទ័រ	និងការគ្រប់គ្រង
ដោយមានការគាំទ្រពីអ្នកអប់រំផ្នែកបច្ចេកវិទ្យាអគ្គិសនី	David Santos	និង	Robert 
Gianfrancesco!

វ ាជាដ ំណឹងដ ៏ល ្អ៖	PPSD	នៅក្ន ុងសារពត ៌មាន
•	 តើសាលា	រៀនសាធារណៈព្រូវីដិនគួរចំណាយប្រាក់	100,000	ដុល្លារយ៉ាងដូចម្តេច?	វាអាស្រ័យលើសិស្សថ្នាក់អនុវិទ្យាល័យទាំងនេះ	

ពត៌មាន	Brown,	ថ្ងៃទី	8	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023
•	 ជាផ្នែកនៃកិច្ចព្រមព្រៀងរយៈពេលមួយឆ្នាំ	សិស្សានុសិស្សព្រូវីដិននឹងទទួលបានម៉ោងសិក្សាបន្ថែម	30	នាទីទៀត	

ABC6,	ថ្ងៃទី	16	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023
•	 សាលា	រៀនសាធារណៈព្រូវីដិន	នឹងមានថ្ងៃសិក្សាយូរជាងមុននៅឆ្នាំក្រោយ។	នេះជាអ្វីដែលនឹងកើតមាន។	

ទិនានុប្បវត្តិព្រូវីដិន,	ថ្ងៃទី	16	ខែមិថុនា
•	 ថ្នាក់មតេ្តយ្យ	K-Gr.	សិស្សានុសិស្សព្រូវីដិនចំនួន	5	នាក់នឹងទទួលបានកាបូបស្ពាយមួយដែលមានសៀវភៅចំនួន	10	ក្បាល

សម្រាប់អានរដូវក្តៅ	
ព័ត៌មាន	RI,	ថ្ងៃទី	17	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023

•	 បំផុសគំនិតដោយការចងចាំរបស់	Moreno,	Mt.	Pleasant	បញ្ចប់ការប្រកួតដណ្តើមជើងឯកបេស្បល	Division	III	
ABC6,	ថ្ងៃទី	18	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023

•	 វិទ្យាល័យ	Hope	បង្ហាញសាលប្រជុំដែលទើបនឹងជួសជុល	
WPRI,	ថ្ងៃទី	21	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023

•	 ថ្នាក់ដឹកនាំរដ្ឋក្នុងមូលដ្ឋានកាត់ខ្សែបូនៅសាលប្រជុំថ្មីវិទ្យាល័យ	Hope	
ABC6,	ថ្ងៃទី	21	ខែមិថុនា	ឆ្នាំ	2023

ពានរង្វាន់កីឡាករឆ្នើម
សូមអបអរសាទរដល់កីឡាករបាល់បោះ	Gilbert Stuart 
Middle School	លោក	John Ramos	ដែលបានឈ្នះ
ពានរង្វាន់កីឡាករឆ្នើមសម្រាប់ផ្នែកក្មេងប្រុសក្នុងសម្ព័ន្ធ
បាល់បោះអនុវិទ្យាល័យព្រូវីដិន!	ពាន	រង្វាន់	នេះ	ត្រូវ	បាន	ប្រគល់	
ជូន	លោក	John	ដោយ	គ្រូ	បង្វឹក	របស់	លោក	និង	អគ្គនាយក	
Montañez។

mailto:https://www.brown.edu/news/2023-06-08/powertothepupil?subject=
mailto:https://www.abc6.com/as-part-of-one-year-deal-providence-students-to-get-an-extra-30-minutes-of-learning-time/?subject=
mailto:https://www.providencejournal.com/story/news/education/2023/06/16/providence-public-school-day-for-2023-2024-school-year-will-be-longer/70329431007/?subject=
mailto:https://rinewstoday.com/pre-k-through-gr-5-providence-students-to-get-a-backpack-with-10-books-for-summer/?subject=
mailto:https://rinewstoday.com/pre-k-through-gr-5-providence-students-to-get-a-backpack-with-10-books-for-summer/?subject=
mailto:https://www.abc6.com/inspired-by-morenos-memory-mt-pleasant-completes-division-iii-baseball-championship-sweep/?subject=
mailto:https://www.wpri.com/news/local-news/providence/hope-high-school-unveils-newly-renovated-auditorium/%3Ffbclid%3DIwAR13a-67CqMgW9mCJOtWIJoOGM_9E1oHFdQIQ7pnoyYrdl1d5aAxEURJl3o?subject=
mailto:https://www.abc6.com/state-local-leaders-cut-ribbon-at-new-hope-high-school-auditorium/?subject=
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ច ំណាប ់អា រម ្មណ	៍
សិស ្ស

មកស្គាល់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប ់
ដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងនៅក្នុងមណ្ឌល!

ការពេញចិត្ត Adeoye  
សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់,	JSEC

MS៖	បាល់ទីម័រ,	MD
ES៖	នីហ្សេរីយ៉ា	

ព្រះប្រទានពរដល់ Adeoye
សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់,	JSEC

MS៖	បាល់ទីម័រ,	MD
ES៖	នីហ្សេរីយ៉ា

យើងត្រូវបានគេប្រាប់ថាអ្នកជាកូនភ្លោះ។	តើ	ម្នាក់ណា	ជាបង	និងនរណា	ជា
អ្នកទទួលបានចំណាត់លេខមួយ?

FA៖	ខ្ញុំជាកូនភ្លោះច្បង	និងជាអ្នកអ្នកទទួលបានចំណាត់លេខមួយ។	
រឿងគួរឱ្យចាប់អារម្មណ៍។	គាត់បានឆ្លងកូវីដ	ហើយចំណាត់ថ្នាក់របស់
គាត់បានធ្លាក់ចុះបន្តិចនៅក្នុងមុខវិជ្ជារបស់ពួកយើង	ដែលខ្ញុំទទួលបាន
និទ្ទេស	A។	នៅទីបញ្ចប់	គាត់ទទួលបានចំណាត់ថ្នាក់លេខពីរ	ហើយខ្ញុំបាន
ចំណាត់ថ្នាក់លេខមួយ។	

តើអ្នកមានគម្រោងអ្វីបន្ទាប់ពីបញ្ចប់ការសិក្សា?

FA៖		ខ្ញុំមានគម្រោងទៅសិក្សានៅសាកលវិទ្យាល័យ	Roger	Williams	
ហើយខ្ញុំនឹងជ្រើសរើសជំនាញវិស្វកម្ម។	សម្រាប់ពីរបីឆ្នាំដំបូង	ខ្ញុំនឹងរៀន
អំពីមូលដ្ឋានគ្រឹះ	ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីពីរឆ្នាំដំបូង	ខ្ញុំបាននឹងផ្តោតលើវិស្វកម្ម
អេឡិចត្រូនិច។	វាជាកម្មវិធីផ្ទាល់ខ្លួន	ដូច្នេះវាអាចផ្លាស់ប្តូរវិស្វកម្ម
ស៊ីវិល	ឬវិស្វកម្មជីវវេជ្ជសាស្ត្រ។	យើងបានជ្រើសរើសសាលារៀនបន្ទាប់ពី
បានជួបអតីតនិស្សិតនៅព្រះវិហាររបស់យើង។	នាងបានអញ្ជើញយើងឱ្យមក
ទស្សនា	Roger	Williams។	យើងអាចមើលឃើញសាលារៀននៅថ្ងៃធម្មតា	
និងនិយាយជាមួយសិស្សមួយចំនួន។	យើង	ពិត	ជា	ចូលចិត្ត	វា	ណាស់។

BA៖	ខ្ញុំក៏ទៅ	Roger	Williams	ដូចគ្នា។	ខ្ញុំ	គ្រោង	នឹង	ចូល	រៀន	

ផ្នែក	វិស្វកម្ម	អគ្គិសនី។	ខ្ញុំ	ក៏	កំពុង	ពិចារណា	សិក្សាពីរផ្នែក	និង	សិក្សា	
ផ្នែក	គ្រប់គ្រង	អាជីវកម្ម។	យើងបើកចំហចំពោះគំនិតនៃការទៅសាលារៀន
ផ្សេងគ្នា	ប៉ុន្តែ	Roger	Williams	បានផ្តល់ការបញ្ចុះតម្លៃដល់បងប្អូន
បង្កើតលើការគាំទ្រផ្នែកហិរញ្ញវត្ថុផ្សេងទៀត។	មូលហេតុចម្បងដែល
ខ្ញុំចង់ទៅ	Roger	Williams	គឺដោយសារតែវាជាសាលារៀនដែលខ្ញុំ

បានភ្ជាប់ទំនាក់ទំនងច្រើនជាងគេ។	វា	មាន	បរិវេណ	សាលា	ដ៏	ស្រស់	ស្អាត	ហើយ	
វា	ហាក់	ដូច	ជា	វា	នឹង	ក្លាយ	ជា	បទ	ពិសោធ	ដ៏	អស្ចារ្យ	មួយ	ក្នុង	ការ	រៀន	
សូត្រ	ពី	សាស្ត្រាចារ្យ	ទាំងអស់	ដែល	យើង	បាន	ជួប។	យើងម្នាក់ៗបានទទួល
អាហារូបករណ៍ប្រធានាធិបតី។	យើងក៏ទទួលបានជំនួយ	និងអាហារូបករណ៍បន្ថែម
ផងដែរ។

ហេតុអ្វីបានជាអ្នកជ្រើសរើស	JSEC?

BA៖ យើងបានផ្លាស់ទៅ	Rhode	Island	ពីទីក្រុង	Baltimore	បន្ទាប់ពី
ថ្នាក់ទី	10។	វាជាដំណើរការទាំងមូលនៃការជ្រើសរើសកន្លែងដែលយើងនឹងទៅ។	
JSEC	គឺដូចជាការដើរប្រាំនាទីពីផ្ទះរបស់យើង។	យើងរីករាយនឹងពេលវេលារបស់
យើងនៅទីនេះ	ហើយយើងទទួលបានឱកាសជាច្រើន។	យើងបានរកឃើញកម្មវិធី	
PrepareRI	ដែលបង្កើនល្បឿន។	ជាផ្នែកនៃកម្មវិធី	យើងទាំងពីរនាក់អាច
ធ្វើកម្មសិក្សានៅ	Amgen	ដែលជាក្រុមហ៊ុនជីវវេជ្ជសាស្ត្រ	នៅក្នុងរដូវ
ក្តៅ។	វាជាកម្មសិក្សាដែលទទួលបានប្រាក់ឈ្នួល។	យើង	ក៏	អាច	ចូល	រួម	ក្នុង	
កម្មវិធីសង្គម	កិត្តិយស	ផងដែរ។	

FA៖ កម្មវិធី	PrepareRI	គឺជាកម្មវិធីសម្រាប់សិស្សថ្នាក់បញ្ចប់ដើម្បី
ចំណាយពេលវេលាពេញមួយឆ្នាំរបស់ពួកគេនៅមហាវិទ្យាល័យសហគមន៍
នៃ	Rhode	Island	(CCRI)។	អ្នកនៅតែអាចចូលរួមក្នុងសកម្មភាព
កីឡា	និងសកម្មភាពនានានៅសាលារៀនរបស់អ្នក	ប៉ុន្តែជាទូទៅអ្នក
ចំណាយពេលវេលាឆ្នាំបញ្ចប់ពេញមួយឆ្នាំរបស់អ្នកទៅមហាវិទ្យាល័យ។	
អ្នក	គឺ	ដូច	ជា	និស្សិត	ថ្មី	នៅ	មហាវិទ្យាល័យ។	អ្នករៀនបួនមុខវិជ្ជាក្នុង
មួយឆមាស។	កម្មវិធីនេះបានផ្តល់ឱ្យយើងនូវឱកាសដើម្បីចូលរៀន	និង
ទទួលបានបទពិសោធន៍ជិតមួយឆ្នាំជាមុននៅពេលយើងចូលមហាវិទ្យាល័យ។	
យើងទាំងពីរជ្រើសរើសផ្នែកវិស្វកម្ម។	យើងទទួលបានបទពិសោធន៍នៅ
មហាវិទ្យាល័យ	និងទទួលបានបទពិសោធន៍ថាវាមានលក្ខណៈដូចម្តេច។	
យើងមានអ្នកប្រឹក្សានៅ	CCRI។	មានសិស្ស	PPSD	ចំនួន	68	នាក់ដែលបាន
ជ្រើសរើសកម្មវិធីនេះនៅឆ្នាំនេះ	មកពីទូទាំងសាលារៀន	PPSD	ទាំងអស់។	
យើងទទួលបានការបង្កើតមិត្តភាពល្អ	និងយូរអង្វែងនៅក្នុងកម្មវិធី។	
បរិយាកាសនៅ	CCRI	មានភាពរួសរាយរាក់ទាក់ណាស់។	អ្នកត្រូវតែដាក់ពាក្យ	
និងទទួលបានយល់ព្រម។	អ្នកត្រូវបានណែនាំដោយអ្នកប្រឹក្សារបស់អ្នក	
និងមាន	GPA	អប្បបរមា។	

តើមានគ្រូណាម្នាក់ដែលបានជះឥទ្ធិពលដល់ជីវិតរបស់អ្នកនៅ	JSEC	ដែរ
ឬទេ?	

BA៖ គ្រូដែលមានឥទ្ធិពលខ្លាំងមកលើខ្ញុំគឺលោក	Maione	ឬដូចដែល
ខ្ញុំហៅគាត់ថា	“Mr.	G”។	គាត់គឺជាគ្រូបង្រៀនភាសាអង់គ្លេសរបស់ខ្ញុំ	
ហើយគាត់គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលគាំទ្រខ្ញុំតាំងពីដំបូង។	គាត់បានកត់សម្គាល់
ពីដំបូងថាយើងបាននាំយកមូលដ្ឋានគ្រឹះជាច្រើនពីសាលារៀនចាស់របស់យើង	

“បន្ទាប់ពីកូវីដ ខ្ញុំ បាន ក្លាយ ជា មនុស្ស ដែល ការ
លាក់បាំងច្រើនជាងមុន។ [Mr. G] តែងតែនិយាយថាគាត់ឃើញ
គុណសម្បត្តិនៃភាពជាអ្នកដឹកនាំនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ... 
ខ្ញុំនឹងដឹងគុណគាត់ជានិច្ច។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំតែងតែ
ត្រៀមខ្លួនដើម្បីនិយាយសម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំ។”   
-	ព្រះប្រទានពរដល់	Adeoye
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ដូច្នេះហើយយើងត្រៀមខ្លួនរួចជាស្រេចដើម្បីទទួលយកការងារដែលពិបាក
បន្ថែមទៀត	និងជំរុញឱ្យយើងធ្វើបន្ថែមទៀត។	គាត់ក៏បានលើកទឹកចិត្តខ្ញុំ
ឱ្យចេញពីសំបករបស់ខ្ញុំ។	បន្ទាប់	ពី	កូវីដ	ខ្ញុំ	បាន	ក្លាយ	ជា	មនុស្ស	ដែល	ការ
លាក់បាំងច្រើនជាងមុន។	ដូច្នេះ	ការមកកាន់សាលារៀននេះគឺជាបទពិសោធន៍
ដំបូងរបស់ខ្ញុំនៅខាងក្រៅនោះ។	គាត់តែងតែនិយាយថា	គាត់មើលឃើញពី
គុណសម្បតិ្តភាពជាអ្នកដឹកនាំនៅក្នុងខ្លួនខ្ញុំ	ហើយគាត់មិនចង់ឃើញ
វាទៅបាត់ដោយឥតប្រយោជន៍ទេ។		គាត់តែងតែព្យាយាមជម្រុញខ្ញុំ	ហើយ
ខ្ញុំនឹងដឹងគុណគាត់ជានិច្ច។	ឥឡូវនេះ	ខ្ញុំតែងតែត្រៀមខ្លួនដើម្បីនិយាយ
សម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំ។

FA៖	គ្រូដែលមានឥទ្ធិពលខ្លាំងបំផុតមកលើខ្ញុំគឺលោកស្រី	Martha	
Heald។	នាងបានបង្រៀនត្រីកោណមាត្រ។	នាង	បាន	ចូល	និវត្តន៍	ហើយ	ឥឡូវ	
នេះ។	នៅពេល	យើង	មក	ពី	ទីក្រុង	បាល់ទីម័រ	យើង	បានសិក្សាមួយ	ឆ្នាំ	មុន	អ្នក
សិក្សានៅថ្នាក់ជាមួយយើង។	នាងបានខិតខំប្រឹងប្រែងដោយស្មោះ	ដើម្បី
ទាក់ទងពួកយើង	និងរួមបញ្ចូលពួកយើង។	នាងបានសិក្សាវិស្វកម្មសំណង់
ស៊ីវិល។	នៅពេល	នាង	ដឹង	ថា	ខ្ញុំ	ក៏	ចាប់	អារម្មណ៍	ផ្នែក	វិស្វកម្ម	ដែរ	នាង	បាន	
ជួយ	ខ្ញុំ	ស្រាវជ្រាវ	ជ្រើសរើសសាលារៀន។	នាង	បាន	ជួយ	យើង	ឱ្យ	ស្គាល់ពីសា
លា	រៀន	នៅ	ពេល	យើង	ផ្លាស់	មក	ទី	នេះ	ដំបូង។	នាង	ក៏	បាន	ជួយ	ខ្ញុំ	យល់ឃើញ	
ថា	គណិតវិទ្យា	អាច	មានភាពរីករាយ។	ហើយខ្ញុំនៅតែជជែកជាមួយនាងនៅ
សព្វថ្ងៃនេះ។

តើអ្វីជាបទពិសោធន៍ដែលគួរឱ្យចងចាំបំផុតរបស់អ្នកនៅវិទ្យាល័យ?

FA៖	ខ្ញុំសូមនិយាយនៅក្នុងមុខវិជ្ជាសិក្សារបស់លោកស្រី	Heald។	មក
ពីទីក្រុងបាល់ទីម័រ	យើងមិននៅសូវស្គាល់អាហារ	Dominican	ទេ។	យើងបាន
សាក	Mangu	ដែលជាម្ហូបបែប	Dominican	ជាលើកដំបូងនៅក្នុងថ្នាក់
របស់នាង។	វាពិតជាល្អណាស់។	វាបានធ្វើឱ្យខ្ញុំស្គាល់មនុស្សផ្សេងទៀត
នៅក្នុងថ្នាក់របស់ខ្ញុំ	និងឱ្យគុណតម្លៃចំពោះវប្បធម៌ផ្សេងទៀត។	វាគឺ
សម្រាប់សប្តាហ៍វប្បធម៌។

BA៖	ការចងចាំដែលខ្ញុំពេញចិត្តគឺចាប់ពីឆ្នាំថ្នាក់ទីដប់មួយរបស់ខ្ញុំ	
នៅពេលដែលយើងធ្វើគម្រោង	Generation	Citizen។	ថ្ងៃ	ដែល	យើង	បាន	
ទៅ	អគាររដ្ឋសភា	ហើយ	ការធ្វើបទបង្ហាញ	ជា	បទ	ពិសោធន៍	ដ៏	អស្ចារ្យមួយ។	

យើង	ត្រូវ	ការ	មនុស្ស	បួន	នាក់	ទៅ	អគាររដ្ឋសភា	និងធ្វើបទបង្ហាញ	គម្រោង។	វា
ជាលើកដំបូងដែលខ្ញុំចេញពីសំបករបស់ខ្ញុំ។	យើងបានធ្វើបទបង្ហាញអំពីសំរាម	
និងការកែច្នៃឡើងវិញនៅក្នុងសាលារៀន	និងទីក្រុងរបស់យើង។	យើងបាន
ជជែកជាមួយសមាជិកព្រឹទ្ធសភាអំពីការដាក់ធុងសំរាម	និងជម្រើសបន្ថែមទៀត
នៅក្នុងសហគមន៍។	យើងបានជំរុញឱ្យមានការលើកទឹកចិត្តសម្រាប់មនុស្ស
ឱ្យកែច្នៃឡើងវិញបន្ថែមទៀត។	ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា	ខ្ញុំត្រូវបានដើរតួនាទី
ជាអ្នកដឹកនាំ។	យើងទាំងអស់គ្នាជាមនុស្សខ្មាស់អៀន	ហើយខ្ញុំមិនចង់ឱ្យ
វាប៉ះពាល់ដល់ការងារទាំងអស់ដែលយើងបានធ្វើនោះទេ។	ដូច្នេះ	ខ្ញុំ	បាន	ជំរុញ	
ខ្លួន	ខ្ញុំ	និង	មិត្ត	រួម	ថ្នាក់	របស់	ខ្ញុំ	ឱ្យ	ជំរុញ	ខ្លួន	ឯង	ឱ្យ	ធ្វើបទបង្ហាញ	
គម្រោង	របស់	យើង	និងត្រូវមានភាព	ក្លាហាន។	

តើ	អ្នក	មានការភ័យខ្លាច		ឬ	រំភើប	អ្វី	ខ្លះបន្ទាប់	ពី	បញ្ចប់ការសិក្សា?

FA៖	ខ្ញុំ	ពិតជារំភើប	នឹង	ការ	មើល	ឃើញ	ពី	របៀប	ដែល	បទពិសោធន៍	របស់	ខ្ញុំ	នៅ	
CCRI	នឹង	ជួយ	ខ្ញុំ	ក្នុង	ចំណោម	មិត្តភ័ក្តិ	របស់	ខ្ញុំ។	គន្លឹះ	និងដំបូន្មាន
ជាច្រើនដែលអ្នកផ្តល់ប្រឹក្សាបានផ្តល់ឱ្យយើងនៅថ្ងៃតម្រង់ទិស	Roger	
Williams	គឺជារឿងដូចគ្នាដែលយើងបានរៀនរួចហើយកាលពីឆ្នាំមុន។	
ម្តងម្កាល	ខ្ញុំបានខកខានក្នុងអំឡុងពេលកម្មវិធី	និងមានអារម្មណ៍សោក
ស្តាយ។	ប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ	ខ្ញុំបានរៀនពីដំបូងអំពីរបៀបដែលខ្ញុំត្រូវការ
គ្រប់គ្រងគម្រោង	និងព្យាយាមផ្តោតបន្តធ្វើការងាររបស់ខ្ញុំ។	ខ្ញុំ	ត្រូវ	
រៀបចំ	ផែនការ	និង	ខិតខំ។	មិត្តរួមថ្នាក់របស់ខ្ញុំភាគច្រើនជានិស្សិតឆ្នាំដំបូង
ថ្នាក់មហាវិទ្យាល័យ។

BA៖	អ្វីម្យ៉ាងដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍គឺអំពីគឺការគ្រប់គ្រងខ្លួនឯងបាន
ទាំងស្រុង។	ទោះបីជាយើងមានបទពិសោធន៍នៅមហាវិទ្យាល័យក៏ដោយ	យើង
មិនមានសេរីភាពច្រើនទេ។	យើងនៅតែមានទីប្រឹក្សាដែលយើងត្រូវជួបជាមួយនៅ
រៀងរាល់ថ្ងៃសុក្រ។	ដូច្នេះ	យើង	ត្រូវ	បាន		ជួយ	ដើម្បី	បន្ត	ដំណើរ	ការ។	ឥឡូវនេះ
ដោយខ្លួនយើងផ្ទាល់	ខ្ញុំនឹងត្រូវផ្តួចផ្តើមបន្ថែមជាងមុនក្នុងការធ្វើឱ្យអ្វី
ៗទាំងអស់របស់ខ្ញុំរួចរាល់	និងខិតខំរួមគ្នា។	ខ្ញុំ	ក៏	នឹងលេខកីឡា	មួយ	ចំនួន	ទៀត	
នៅពេល	ចូល	រៀន។	ខ្ញុំ	ចង់	លេង	បាល់	បោះ	បែបខាងក្នុង។

ទំព័រទី	6	ចំណាប់អារម្មណ៍របស់សិស្ស	(ត)

ការថ្លែងអំណរគុណចំពោះសមាជិក
ក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱវាទមាតាបិតា
សូមអរគុណដល់សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាអ្នកផ្តល់ឱវាទមាតាបិតា	(PAC)	
Elaine Faber Budish	និង	Tomoko Shibusawa	សម្រាប់ការ
ប្តេជ្ញាចិត្ត	និងការយកចិត្តទុកដាក់របស់ពួកគេចំពោះសាលារៀន
ព្រូវីដិន	និងសិស្សរបស់យើង។	ពេលវេលា	និងការខិតខំប្រឹងប្រែងគ្មានទី
បញ្ចប់របស់អ្នកត្រូវបានកោតសរសើរយ៉ាងខ្លាំងសម្រាប់ឆ្នាំកន្លងមក
នេះ។	អ្នកទាំងពីរត្រូវបានទទួលស្គាល់នៅក្នុងកិច្ចប្រជុំក្រុមប្រឹក្សា
ភិបាលសាលារៀននាពេលថ្មីៗនេះ។	សូមអរគុណម្តងទៀតចំពោះអ្វីៗ
ទាំងអស់ដែលអ្នកបានធ្វើសម្រាប់មណ្ឌល!
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សាលប្រជុំថ្មីរបស់វិទ្យាល័យ	HOPE
ពិធីកាត់ខ្សែបូត្រូវបានធ្វើឡើងនៅវិទ្យាល័យ Hope	ក្នុងសប្តាហ៍
នេះ	ដើម្បីអបអរសាទរការបើកសាលប្រជុំថ្មី។	សាលប្រជុំដែលបានរចនា
ឡើងវិញគឺជាផ្នែកមួយនៃការវិនិយោគ	20	លានដុល្លារនៅក្នុង
សាលារៀន	ដើម្បីបម្រើសិស្សានុសិស្ស	Hope	ការសម្តែងសិល្បៈ	
និងសហគមន៍កាន់តែទូលំទូលាយ។	សូមអរគុណជាពិសេសចំពោះ
អភិបាល Dan McKee,	ចៅហ្វាយក្រុង Brett Smiley,	
ស្នងការAngélica Infante-Green,	សមាជិកក្រុមប្រឹក្សា
ភិបាលសាលារៀន,	សហភាពគ្រូបង្រៀនព្រូវីដិន	និងដៃគូ
សហគមន៍សម្រាប់ការធ្វើឱ្យការរចនាថ្មីនេះអាចធ្វើទៅបានសម្រាប់
សិស្សរបស់យើង។

ចុចទីនេះ	ដើម្បីមើលវីដេអូ។
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ប ុ គ ្ គល ិ ក 	 ឬស ិ ស ្ ស ដ ែល ម ា ន រឿងដ ៏ អស ្ ច ា រ ្ យ ដ ែល អ ្ ន ក ច ង ់ រ ំ ល េ ចឡ ើ ង 	 ស ូ ម ផ ្ ញ ើ អ ៊ ី ម ែ ល ទៅ 	 c ommun i c a t i o n s@ p p s d . o r g ។
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សូមផ្តល់កិត្តិយសដល់សមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលារៀន	MARK	SANTOW
សូមថ្លែងអំណរគុណយ៉ាងជ្រាលជ្រៅចំពោះសមាជិកក្រុមប្រឹក្សាភិបាលសាលារៀនដែលបម្រើការងារយូរ
ជាងគេគបឺណ្ឌិត Mark Santow!	Santow	គឺជាសាស្ត្រាចារ្យរង	និងជាប្រធានផ្នែកប្រវត្តិសាស្ត្រនៅ
សាកលវិទ្យាល័យ	Massachusetts-Dartmouth	ឯកទេសខាងប្រវត្តិសាស្ត្រទីក្រុងអាមេរិកសតវត្សទី	20,	
នយោបាយ,	ប្រវត្តិសាស្រ្តយោធា,	សិទ្ធិស៊ីវិល	និងគោលនយោបាយសង្គម។	Santow	បានលាលែងពី
ដំណែងនៅចុងបញ្ចប់នៃឆ្នាំសិក្សា	ដើម្បីចំណាយពេលបន្ថែមជាមួយគ្រួសាររបស់គាត់។	ក្នុងរយៈពេលប្រាំបី
ឆ្នាំមកនេះ	គាត់បានបម្រើការជាអ្នកតស៊ូមតិដ៏រឹងមាំសម្រាប់សិស្សព្រូវីដិន។	ប៉ុន្មានឆ្នាំមកនេះ	លោកបានជួយ
ដឹកនាំគោលនយោបាយសមធម៌ដែលបានធ្វើបច្ចុប្បន្នភាពក្នុងពេលកំពុងបម្រើការជាប្រធានគណៈកម្មាធិការ
គោលនយោបាយ។	លោក	សន្យា	ថា	លោក	នឹង	បន្ត	ចូលរួម	ក្នុង	នាម	ជា	មាតាបិតា	នៅ	ក្នុង	មណ្ឌល។	
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